
Eigersund idrettsråd                    

Protokoll fra styremøte 
Møtenummer  1/2023 
Dato 5. januar 2023 
Tid Klokken 18:30 
Sted: Lille India 

 

Navn Tilstede Forfall * 
Svein Erling Jensen (styreleder) x   
Cecilie Therese Tengesdal (nestleder) x   
Frode Skogen x   
Wenche Nodland x   
Terje Rasmussen x   
Rune Andersen x   
Karen Kvalheim x   
Mette Helene Wersland (vara) x   
Gunn S Friestad (vara) x   
Kristin Fardal Hovland (sekretær) x   

*Ikke tilstede i sak 
Gjester:  

Saker 
Sak 1/23 – Idrettsprisen 2022 
Sak 2/23 – Info fra møte med administrativ og politisk ledelse 
Sak 3/23 – Forberedelse årsmøtet 
Sak 4/23 – Eventuelt 
 
 
SAKER 
 
Sak 1/23 Idrettsprisen 2022 
Vedtatt ved votering. Prisen tildeles under årsmøtet som avholdes i april. 
 
Sak 2/23 – Info fra møte med administrativ og politisk ledelse  
Rinnanbanen: To innspill til initiativ på Rinnanbanen er kommet inn. Det ene innspillet må 
korrigeres, da plan for finansiering ikke var helt ferdig. 
Kommunen ved kommunalsjef kultur og oppvekst har invitert inn EIK til møte vedrørende avvikling 
av gjeldende avtale om brukstillatelse. Venter på tilbakemelding fra EIK. De to søknadene/innspillene 
vurderes etter møtet med EIK. 
Drift av kunstgressbaner: De fire fotballklubbene må samles om et felles forslag til ny avtale med 
kommunen om drift av kunstgressbaner. Svein Erling tar initiativ til å kalle inn til et felles møte med 
klubbene. 



Kunstgress på hovedbanen: EIK fotball må sende inn en offisiell henvendelse til kommunen om 
ønske om å få lagt kunstgress på hovedbanen. Etter slik henvendelse vil kommunen foreta en 
kartlegging av kost/nytte, og vurdere omleggingen i forbindelse med budsjettbehandling. 
MVA-kompensasjon, overføre driftsmidler til idrettsrådet: Dette kommer i politisk sak i løpet av 
våren 2023.  
Skatepark: Midler til forprosjekt er lagt inn i budsjett 2024. Skateklubben ved Aleksander Kvinen er 
bedt om å komme med innspill til ønsket plassering og utforming. 
Superlekene: Nye datoer: 22. og 23. september. Espelandshallen (hele hallen) er booket, og Torget er 
booket fredagen. Det utarbeides snarlig en brosjyre som skal brukes i sponsorsammenheng. Kretsen 
bidrar med kr 50 000,-, dette er svært begrensede midler, så arrangementet avhenger av sponsorer. 
Arbeidsgruppa kalles inn til møte i løpet av januar. 
Eventuelt:  
Idrettstilbud ved Dvgs: Ordfører, Svein Erling og ledelse ved Dvgs tar et møte. Svein Erling tar 
initiativ. 
Svømmehallen i Egersundshallen: Bekymring for tilstand og eventuell stenging. Ingenting som 
tilsier at den skal stenges, i følge kommunalsjef kultur og oppvekst. Kommunalsjef tekniske tjenester 
var ikke til stede, mer opplysninger om teknisk tilstand ble derfor ikke gitt. 
 
 
Sak 3/23 – Forberedelse årsmøtet 
Sjekkliste: 
-Lokale, Grand Hotel 
-Dato, onsdag 12. april 
-Regnskap og budsjett, Terje lager 
-Årsberetning, Kristin lager 
-Oppdatere lovnorm, Kristin gjør dette 
-Handlingsplan og årshjul, Cecilie gjør dette 
Tildelingskriterier LAM, Kristin lager et forslag 
-Lede møtet, Svein Erling spør om Gjert kan stille 
-Innslag? Bevertning? 
 
Nominasjonskomiteen er blitt kontaktet og bedt om å starte sitt arbeid. 
På valg: 
Cecilie, Rune, Frode, Mette og Gunn. 
Kontrollkomiteen er blitt kontaktet. De må få tilsendt regnskap og årsberetning snarlig. 
 
Sak 4/23 – Eventuelt 
 
 
Neste møte: 2. februar 2023. 
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